
Wspólne posiedzenie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych,  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 7 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 4 grudnia 2024 r. 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 4 grudnia 2024 r. Zaplanowane było na godz. 13:00 

ze względów technicznych rozpoczęło się o godz. 13:05, a zakończono o godz. 14:42 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz - Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników 

posiedzenia o wpisanie się na listę obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski, Zastępca Burmistrza 

Pani Beata Biaduń-Broda, Sekretarz Gminy Pani Anna Witek, Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra,  

Zastępca Dyrektora Biblioteki i kierownicy Urzędu Miejskiego, Sołtys Oborzan oraz mieszkańcy 

gminy. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

We wspólnym posiedzeniu wzięło udział: 

8 radnych z Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, co pozwalało na procedowanie posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lewandowski Łukasz 

4. Napieracz Mirosław  

5. Obielak Angelika  

6. Obielak Mateusz  

7. Pech Marcin  

8. Pluciński Tomasz  

9. Wachowiak Małgorzata  

10. Włodkowski-Moszej Leszek  

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

oraz  
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9 członków z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, co pozwalało na procedowanie 

posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lenartowicz Krzysztof  

4. Lewandowski Łukasz 

5. Mazurowski Jacek  

6. Mikołajczak Agata  

7. Napieracz Mirosław  

8. Obielak Mateusz  

9. Pluciński Tomasz  

10. Wachowiak Małgorzata  

11. Włodkowski-Moszej Leszek  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

3. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 rok. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że Komisje stałe Rady  

w terminie 21 dni (tj. od 15.11.2024 r.) od daty przekazania projektu budżetu i WPF przez 

Burmistrza Przewodniczącemu Rady Miejskiej formułują opinie o projektach budżetu i WPF oraz 

propozycje ewentualnych poprawek i przekazują je Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady. 

Prosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła prezentacje, która zawiera najważniejsze 

informacje w skrócie dotyczące danych zawartych w projekcie budżetu na rok 2025 r.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła prezentację dot. projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz złożył wniosek ustny do budżetu na 2025 rok 

i do WPF na 2026 rok – o przesunięcie kwoty 500.000 zł na nowe zadanie Rozpoczęcie budowa 

świetlicy wiejskiej w Oborzanach w kwocie 500.000 i ściągniecie z zadania RI.02/01 inwestycje 

w infrastrukturę sportowo-rekreacyjną. Kolejny wniosek do WPF – o zwiększenie kwoty na 
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inwestycję w infrastrukturę sportową i rekreacyjną na 2026 rok z kwoty 1.500.000 zł na 2.000.000 

zł i 500.000 zł na zabezpieczenie dokończenia budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach.  

Radny Mateusz Obielak w imieniu Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno złożył 

wniosek. Wniosek do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok Klubu Radnych (Radny 

Jankowski Damian, Radny Lenartowicz Krzysztof, Radny Mazurowski Jacek, Radna Mikołajczak 

Agata, Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak Angelika, Radny Obielak Mateusz, Radny Pech 

Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) o treści: 

„Zwracamy   się z wnioskiem o wyrażenie zgody i dokonanie zmiany w projekcie budżetu   gminy   

Dębno na 2025 rok w dziale 754, rozdziale 75412 w następujących §:  

§ 3020 zwiększenie o kwotę 7.500 zł,  

§ 4210 zwiększenie o kwotę 50.000 zł.  

Ponadto zwracamy się z prośbą o zwiększenie stawki godzinowej tytułem ekwiwalentu za udział  

w akcjach do 30 zł. Pragniemy zwrócić uwagę, że w okolicznych   gminach   powszechnie   

obowiązująca   stawka oscyluje w granicach ok. 35 zł. Dlatego też proponujemy jej podniesienie 

przynajmniej do kwoty wyżej wskazanej.  

Zwiększenie o 50.000 zł kwoty w § 4210 pozwoli z kolei na dokonanie zakupu ubrań specjalnych 

przeszkolonym członkom OSP, co jest niezbędne do pełnego wykonywania zadań przez druhów. 

Należy mieć na względzie, iż występują przypadki, gdy przeszkolony członek OSP, z uwagi na brak 

środków na zakupy nie otrzymuje specjalnego ubrania przez okres około trzech lat. Liczymy, że 

zwiększenie środków pozwoli zlikwidować takie sytuacje.” 

Wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Sołtys Oborzan Łukasz Nowak podziękował za październikową wizytę Komisji RGiF na wizji 

lokalnej świetlicy w Oborzanach, za wysłuchanie genezy i historii problemu, który od kilkunastu 

lat się toczy, a intensywnie od 4 lat, kiedy podłoga w jednej z sali się zapadła. Ze względu na 

bezpieczeństwo zostało ograniczone organizowanie imprez. Została podjęta decyzja, że 

racjonalnym wyjściem jest wybudowanie nowej świetlicy, ze względu na to, że gmina nie 

dysponowała lokalami, które odpowiadałyby swoim otoczeniem na zlokalizowanie świetlicy.  

Zebranie wiejskie na początku 2023 roku ze swojego budżetu przeznaczyło 24.000 zł na realizację 

projektu technicznego, którego realizacja dopiero nastąpiła po zaprzysiężeniu nowej kadencji.  

Poprosił o realizację świetlicy, ponieważ życie społeczne w Oborzanach dosyć upadło. Zwrócił się 

z prośbą, aby przychylić się do wniosku Radnego Krzysztofa Lenartowicza. 

Brawa mieszkańców Oborzan obecnych na sali. 

Radni zadawali pytania, na które odpowiedzi udzielali Skarbik Gminy Iwona Pludra oraz 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski.   

Głos zabrali: Radna Angelika Obielak, Radny Łukasz Lewandowski, Radny Jacek Mazurowski. 

Mieszkaniec Dębna p. Sławomir zapytał o wnioski, składane do budżetu na 2025 i WPF przez 

mieszkańców - które wnioski zostały uwzględnione, co się dzieje z tymi wnioskami?     

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że tak naprawdę wszystkie wnioski, 

które są w budżecie są wnioskami mieszkańców. Nie udzielamy odpowiedzi na wnioski, które 

zostały złożone. Konsekwencją i ogłoszeniem jest nasz budżet. Radni mają wgląd i widzą 

wszystkie wnioski. Próbujemy znaleźć złoty środek, bo budżet nie jest z gumy. Całe zadania 

inwestycyjne i nie tylko są wnioskami mieszkańców.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych: Wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-235 - o zwiększenie kwoty do 

2.000.000 na zadanie RI/02.0/i inwestycje w infrastrukturę sportową i zabezpieczenie kwoty 

500.000 zł na dokończenie budowy świetlicy wiejskiej w 2026 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

 Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych: Wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza do projektu 

budżetu Gminy Dębno na 2025 rok o dokonanie zmian – przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania 

RI/02.0/i inwestycje w infrastrukturę sportową, na zadanie pn. Rozpoczęcie budowy świetlicy 

wiejskiej w Oborzanach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych: Wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy 

Dębno (Radny Jankowski Damian, Radny Lenartowicz Krzysztof, Radny Mazurowski Jacek, 

Radna Mikołajczak Agata, Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak Angelika, Radny Obielak 

Mateusz, Radny Pech Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) do projektu budżetu Gminy Dębno 

na 2025 rok o treści: „Zwracamy się z wnioskiem o wyrażenie zgody i dokonanie zmiany  

w projekcie budżetu   gminy   Dębno na 2025 rok w dziale 754, rozdziale 75412 w następujących 

§: § 3020 zwiększenie o kwotę 7.500 zł, § 4210 zwiększenie o kwotę 50.000 zł. Ponadto zwracamy 

się z prośbą o zwiększenie stawki godzinowej tytułem ekwiwalentu za udział w akcjach do 30 zł. 

Pragniemy zwrócić uwagę, że w okolicznych  gminach   powszechnie   obowiązująca   stawka 

oscyluje w granicach ok. 35 zł. Dlatego też proponujemy jej podniesienie przynajmniej do kwoty 

wyżej wskazanej. Zwiększenie o 50.000 zł kwoty w § 4210 pozwoli z kolei na dokonanie zakupu 

ubrań specjalnych przeszkolonym członkom OSP, co jest niezbędne do pełnego wykonywania 

zadań przez druhów. Należy mieć na względzie, iż występują przypadki, gdy przeszkolony członek 
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OSP, z uwagi na brak środków na zakupy nie otrzymuje specjalnego ubrania przez okres około 

trzech lat. Liczymy, że zwiększenie środków pozwoli zlikwidować takie sytuacje.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia Komisji do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2025-2035 z wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz 

Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

 Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia Komisji do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok z wnioskami 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz 

Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  
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3. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił o zgłaszanie propozycji do planu 

pracy Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

rok 2025. Poinformował, że mają Państwo propozycje do planu pracy na 2025 r. 

Do zakresu działalności Komisji Oświaty i Spraw Publicznych należą w szczególności (uchwała 

Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r.): 

1. Oświata, wychowanie, kultura i sport 

2. Ochrona zdrowia 

3. Pomoc społeczna 

4. Turystyka. 

5. Porządek publiczny i ochrona bezpieczeństwa publicznego 

6. Problematyka z zakresu czystości i estetyki. 

Do zakresu działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów należą w szczególności 

sprawy: 

1. Strategii gospodarczego i społecznego rozwoju gminy; 

2. Planów finansowych i budżetu; 

3. Problematyka planowania przestrzennego. 

4. Ochrona środowiska 

5. Problematyka życia i potrzeb mieszkańców wsi. 

Na wniosek jednego członka Komisji przedmiotem obrad Komisji może być każda sprawa 

dotycząca działalności Gminy Dębno i jej mieszkańców. 

Radny Tomasz Kulbicki zgłosił propozycje do planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów – wizja lokalna w Więcławiu i Barnówku, w związku z brakiem świetlic  

w miejscowościach. 

Dyskusja w temacie dodatkowego punktu do planu pracy komisji. 

Radny Marcin Krzysiak odniósł się do planu pracy Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz 

do przygotowywanego audytu szkół, aby po przygotowaniu dodać temat do porządku posiedzenia 

komisji.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do tematu audytu szkół i poinformował, 

że po przygotowaniu dokumentu będzie tematem na komisji.  

Radny Marcin Krzysiak poinformował, że w planie pracy Komisji OiSP zaproponował temat 

dot. Biblioteki - Sprawozdanie z działalności poszczególnych punktów bibliotecznych – 

współpraca z innymi organizacjami. Prowadzona działalność propagująca czytelnictwo. 

Pozyskiwane środki zewnętrzne – propozycja tematu na luty 2025 r.  

Radny Jacek Mazurowski poruszył kwestię przekazywania sprawozdań przez nadleśnictwo dla 

Rady od nowego roku i zaproponował wprowadzenie punktu do planu pracy Rady oraz Komisji 

OiSP w miesiącu kwietniu.  

Dyskusja w temacie sprawozdania nadleśnictwa.   

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że dzisiaj o godz. 15.00 jest spotkanie 

z Maldrobudem i będzie odebranie ronda. Jutro rano o godz. 7.00 będzie otwarte. Burmistrz 

zaprosił Radnych do zrobienia wspólnego zdjęcia.  
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:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::  

4. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

zamykam wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna i dziękuję za udział.  

 
 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

                Marcin Krzysiak  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 

 


